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Esittelijä Seurakuntayhtymän johtaja Rintamäki Juha 

 
Päätösehdotus 

Yhteinen kirkkoneuvosto päättää esittää yhteiselle kirkkovaltuustolle, että se 
merkitsee vastauksen tiedoksi ja toteaa aloitteen täten loppuun käsitellyksi. 
 

Päätös 
Päätösehdotus hyväksyttiin. 
 

Selostus  
Helsingin yhteisen kirkkovaltuuston jäsen Martina Harms-Aalto on jättänyt 3.11.2022 
valtuustoaloitteen koskien pianojen hankkimista hautausmaiden kappeleihin. 
Aloitteessaan Harms-Aalto toteaa, että siunaustoimituksissa musiikilla on suuri 
merkitys eivätkä urut välttämättä aina sovellu toivottujen kappaleiden säestykseen. 
Harms-Aalto ehdotaa, että yhtymä hankkii pianon jokaiseen siunauskappeliin. 
Hautausmaakanttorit ovat aloitteen johdosta parhaillaan selvittämässä 
mahdollisuutta sijoittaa pianoja pysyvästi kappelisaleihin. Pianojen sijoittaminen 
edellyttää tilan ehdoilla toteutettavaa harkintaa. Uusia soittimia ei hankita erikseen, 
vaan tarvittavat pianot pyritään löytämään seurakuntayhtymän varastoiduista ja 
ylimääräisistä pianoista. Kustannuksia syntyy ainoastaan siirroista kappeleihin ja 
soittimien virittämisestä. Pianot saadaan vuoden aikana niihin kappelisaleihin joihin 
tilaharmonian kärsimättä soitin on mahdollista järkevästi sijoittaa. 
 

Lapsivaikutusten arviointi 
Asiassa ei ole tarpeen tehdä lapsivaikutusten arviointia. 
 

Lisätiedot 
Kiinteistöjohtaja Osmo Rasimus 
p. 09 2340 2700, osmo.rasimus@evl.fi


